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Vragen van het lid Beertema (PVV) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap over het bericht dat hogeschool Saxion in verweer komt tegen de 
nieuwe financieringsplannen voor het hoger onderwijs (ingezonden 22 mei 
2019). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat hogeschool Saxion in verweer komt tegen 
de nieuwe financieringsplannen voor het hoger onderwijs?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat hogescholen, in tegenstelling tot universiteiten, niet 
uitgesloten moeten worden van extra aandacht voor techniekonderwijs? 

Vraag 3
Deelt u de opvatting dat het zeer onrechtvaardig is dat hogescholen het 
slachtoffer worden van de verschuiving van gelden, in het geval van 
hogeschool Saxion gaat het jaarlijks om 4 miljoen euro, van de regio naar de 
Randstad? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat hogescholen in de regio die goed presteren, zoals 
Saxion, niet verantwoordelijk gehouden moeten worden voor het falen van 
hogescholen in de Randstad die te maken hebben met veel «switchers»? 

Vraag 5
Bent u bereid om de aanbevelingen van de Commissie-Van Rijn ten aanzien 
van de aanpak van «switchers» in de Randstad te negeren en ervoor te 
zorgen dat hogescholen in de regio niet gekort zullen worden?

1 https://www.tubantia.nl/enschede/4-miljoen-euro-minder-per-jaar-voor-saxion-
onbegrijpelijk~a15b9fe6/
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